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Protokół  

z  XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 18 lutego 2016 r. 

 

Posiedzenie XIV Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając  słowa: „Otwieram XIV Sesję Rady Gminy Sadlinki”.  

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: radnego Rady Powiatu, 

Kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach, radnych, sołtysów oraz przybyłych 

mieszkańców gminy Sadlinki. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 13 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

W związku z faktem, iż na posiedzenie rady nie przybyła Przewodnicząca Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Sadlinkach Barbara Grześkowiak postanowiono wykreślić z porządku 

obrad pkt 5. 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent odczytał porządek posiedzenia. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach za 2015 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2016 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół 

podstawowych i gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Sadlinki 

do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem 

szkoły. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sadlinki w 2016 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem  nieruchomości gminnej na okres           

1 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/239/2014 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 27 sierpnia 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sadlinki oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków. 

10. Przyjęcie protokołu z obrad XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2.  

L. Ramza – Dudek – radna – w związku z programem 500 plus, czy gmina podjęła jakieś 

kroki w tym kierunku? Czy będzie zatrudniona osoba? Ze statutu wynika, żeby P. Wójt 

wyjaśniła wykonalność  uchwał, głównie dot. zbycia. Mam takie pismo, które Pani przekażę, 

które uchwały nie zostały zrealizowane i dlaczego. 

W. Berent  - Przewodniczący Rady – na zebraniu w Bronisławowie Pani podała, że ten 

teren przy PKP jest dzierżawiony, chciałbym wiedzieć jaka to jest kwota. 

Ad. 3.  

E. E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4.  

H. Turbakiewicz – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Sadlinkach – 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Biblioteki za 2015 r. (w załączeniu do protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował za przybycie i poprosił o przedstawienie 

spotkania z Panem Jarosławem Kretem, które odbędzie się w Zespole Szkół w Sadlinkach      

4 marca 2016 r. 

Ad. 5.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dot. uchwały budżetowej. Osób 

chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XIV/86/2016 w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2016 r.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 6.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję odnośnie naboru do klas 

pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów.  Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XIV/87/2016 w sprawie określenia kryteriów 

naboru do klas pierwszych szkół podstawowych i gimnazjów, dla których organem 



3 
 

prowadzącym jest Gmina Sadlinki do postępowania rekrutacyjnego dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję odnośnie uchwały w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami. Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XIV/88/2016 w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Sadlinki w 2016 roku. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

W związku z faktem, iż chętnych do dyskusji nie było B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę 

Nr XIV/89/2016 w sprawie oddania w najem nieruchomości gminnej na okres 1 roku. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XIV/90/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXX/239/2014 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 sierpnia 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sadlinki 

oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10.  

Za przyjęciem protokołu z obrad XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 11. 

E. Krajewska – Wójt – ja chciałam przygotować informację dot. tego programu. Program  

500 plus będzie realizował Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Sadlinkach. Liczymy, że 

otrzymamy ok. 4 mln. Od otrzymanej kwoty otrzymamy 2% na administrację, materiały, 

wyposażenie. Nam brakuje ok.  1 tys. osób zameldowanych a nie zamieszkałych.  Proszę       

o cierpliwość. Na kolejnej sesji program ten omówi Aleksandra Kulesz – kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach. Mam nadzieję, że się uporamy. 
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Wnioski już rodzice chcą składać. My nie mamy ani programów ani komputerów. Decyzję 

rodzice otrzymają w ciągu trzech miesięcy. 

Jeżeli chodzi o realizowane uchwały, to np. budżetowe realizowane są w sposób ciągły. 

Natomiast, jeżeli chodzi o dzierżawy, to przygotuję to na następną sesję. 

Nie pamiętam kwoty dzierżawy za plac przy PKP. 

Ad. 12.  

J. Szarafińska – mieszkanka Sadlinek -  odczytała list następującej treści: 

Witam państwo bardzo serdecznie. 

Chciałabym przeprosić radnych i państwa tu obecnych za moje wcześniejsze może 

trochę za bardzo impulsywne wystąpienie. Jeżeli ono w jakikolwiek sposób Was dotknęło. 

Przepraszam. 

Przepraszam radnych, że myślę inaczej niż oni i głośno wyrażam swoje 

oburzenie, że okazałam się wzburzonym elektoratem, a nie wrogiem politycznym, 

którego tak łatwo się ostatnio wskazuje wśród osób mających inne poglądy i inne zdanie. 

Powtarzam jak Pani Wójt: „trzeba rozmawiać”. Ja rozmawiałam z wieloma osobami     

i doszłam do bardzo istotnego wniosku. Każdy z nas ma swoją rację, każdy z nas ma swoją 

prawdę, którą inaczej postrzega. Ponieważ każdy z nas jest inny. 

Tylko nadszedł już czas dialogu. Dialogu części Rady Gminy z Panią Wójt. 

Najwyższy czas, aby w końcu zacząć pracować dla naszego wspólnego dobra. 

Chciałabym przeprosić dyrektora nauczycieli pracujących obecnie w naszej 

szkole i tych starszych już na emeryturze. Chcę ich przeprosić, że nie wystarczająco 

mocno stanęłam w ich obronie. 

Pragnę im podziękować za ich trud wychowawczy mający odbicie w zachowaniu 

kolejnych pokoleń. Jednak wszystko i tak zależy od indywidualnego zaangażowania każdego 

ucznia i od wychowania w domu. Nie można wszystkich oceniać jednakowo. 

Smuci mnie tylko fakt, że część współczesnej młodzieży nie potrafi rozmawiać. 

Siedzą tylko przy swoich laptopach czy smartfonach wyrażają swoje opinie. Czasami puste, 

płytkie i bez  jakiegokolwiek sensu. Tylko po to, by zaistnieć na portalu i „zalakować” bez 

najmniejszego trudu by w ogóle przeczytać pod czym  się podpisują. Dlatego ten mój apel na 

„fejsie” do młodych ludzi o spotkanie w sobotę. 

W zasadzie nie ma się co dziwić tym młodym ludziom, jeżeli spora część dorosłych 

wydawałoby się inteligentnych i wykształconych ludzi robi to samo. Łatwo jest wydać opinię 

siedząc w zaciszu domu. Miejmy odwagę tak jak ja stanąć twarzą w twarz i głośno na forum 
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wyrazić swoje zdanie. A potem czekać, aż ogłoszą Cię wrogiem politycznym lub po prostu 

spróbują zniszczyć. 

Jeszcze raz przytoczę słowa Pani Wójt: warto i trzeba rozmawiać. Nie przyszłam tu, 

żeby się skarżyć, czy bronić. Ja tu przyszłam przeprosić. 

Przepraszam Panią Wójt za to, że wcześniej nie interesowałam się tym co ludzie, 

którzy dostali mój mandat zaufania robią w radzie. Jak spłacają to moje zaufanie. Czy 

pracują należycie dla dobra nas wszystkich. Przepraszam, że nie potrafiłam należycie 

docenić Pani ciężkiej pracy, trudności oraz wszystkich tych przykrości, które Panią 

spotkały. 

Chcę przeprosić pana Jana Piskora, ponieważ sama niejednokrotnie 

naśmiewałam się z niego i jego wystąpień na Radzie Gminy. Jednak jak już 

wspomniałam na początku, ja rozmawiam z ludźmi ze zrozumieniem. Otworzono mi 

oczy. Przecież tego człowieka wybiera się w demokratycznych wyborach. Jeżeli jest On 

członkiem Rady Gminy od tak wielu lat, to znaczy, że spełnia oczekiwania swojego 

elektoratu. Pan Jan znany jest nam również jako człowiek bezinteresownie poświęcający swój 

czas na pracę w kościele. Swoją posługę prowadzi już od bardzo dawna. 

W zasadzie odkąd pamiętam On zawsze tam jest. Mieszkam w Sadlinkach od bardzo dawna    

i zawsze widzę Go gotowego do pomocy w Kościele. 

Przepraszam Przemka i Ale tu obecną, że tak późno dowiedziałam się jak bardzo Was 

skrzywdzono, że nikt nie potrafił docenić waszej bezinteresownej i charytatywnej 

działalności. Zrobiliście bardzo wiele dla naszej społeczności, a nagroda jaka Was czeka 

…. To prokuratura. Czy warto coś robić dla naszej społeczności, jak się ma takie 

widoki??? Poświęcać swój wolny czas. Przepraszam za wielkie nerwy Wasze rodziny        

i najbliższych: pana Edwarda, Kamilę z dziećmi i panią Anię. 

Za co i kogo mogę jeszcze przeprosić? 

 Jednak muszę wspomnieć o jednej bardzo osobistej sprawie sprzed 8 lat. Pragnę 

pochwalić mieszkańców naszej gminy za pomoc jaką doświadczyliśmy od Was w trudnych 

dla mojej rodziny chwilach. Pragnę po tylu latach podziękować mieszkańcom Gminy 

Sadlinki. Udowodniliście wtedy, że wiara w człowieka ma sens. Przez 3 tygodnie udało nam 

się zebrać prawie 65 tys. zł na operację mojego chrześniaka. Była to akcja wśród  znajomych, 

w Sadlinkach, okolicy, gminie, instytucji, przedsiębiorstw i ludzi obcych praktycznie na 

terenie całego kraju. Wtedy to okazało się na kogo możemy liczyć. 

Ta wiara w was daje mi nadzieję na przyszłość. Nie jesteśmy tacy źli. Może tylko trochę 

zbłądziliśmy. 
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Jeszcze raz przepraszam wszystkich urażonych. 

                                                                                     Joanna Szarafińska 

 

Następnie odczytała  list – petycję skierowaną do Rady Gminy Sadlinki i do Wójta Gminy 

Sadlinki mieszkanka Sadlinek Bożena Radzik. 

W związku z zebraniem wiejskim zorganizowanym przez Radnych Rady Gminy 

Sadlinki z klubu „Działajmy Razem” dnia 13 lutego 2016 r. my niżej podpisani mieszkańcy 

Gminy Sadlinki składamy nasz sprzeciw i dezaprobatę na działalność Przewodniczącego 

Rady Gminy Sadlinki oraz radnych klubu „Działajmy Razem” (teraz już nie wszystkich bo 

ostatnio pan Jarek powiedział nam prawdę), skierowaną przeciwko pracy Pani Elżbiety 

Krajewskiej Wójta Gminy Sadlinki. 

Pani Elżbieta Krajewska przez ostatnie 17 lat godnie pełni funkcję Wójta Gminy 

Sadlinki i reprezentuje ja na zewnątrz. Wzorowo wywiązuje się ze swoich obowiązków           

z zakresu gospodarowania środkami publicznymi i mieniem gminy Sadlinki. Jako Wójt 

aktywnie uczestniczy w pracach Rady Gminy Sadlinki, umie stworzyć jak najlepsze warunki  

pracy dla swych podwładnych. Cechuje ją rozwaga i umiejętność rozwiązywania problemów, 

cieszy się autorytetem wśród pracowników i mieszkańców naszej gminy. Ale przede 

wszystkim zrealizowała ogromną liczbę inwestycji na rzecz poprawy życia mieszkańców 

naszej gminy, poprzez budowę dróg, chodników, wodociągów, stworzenie świetlic wiejskich, 

przedszkola w Sadlinkach i Nebrowie Wielkim, ocieplenie i modernizację szkół, pozyskując 

środki europejskie. Pani Elżbieta Krajewska jako Wójt Gminy Sadlinki tworzy bardzo dobrą 

atmosferę dla nowych mieszkańców, którzy chętnie budują swoje domy na terenie naszej 

gminy. Jej postawa etyczna oraz kultura współżycia społecznego zasługują na wysoką ocenę. 

Pani Elżbieta Krajewska cieszy się zaufaniem lokalnej społeczności gminy Sadlinki, która od 

roku 1998 nieprzerwanie wybiera ją w wolnych, demokratycznych wyborach na Wójta 

Gminy Sadlinki. 

Dnia 13 lutego 2016 r. byliśmy świadkami bardzo wielkiej, bezpodstawnej nagonki na 

Wójta Gminy Sadlinki oraz na innych mieszkańców działających na rzecz dobra wspólnego w 

przedstawionym piśmie skierowanym do Prokuratury Rejonowej w Kwidzynie i podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady Gminy Sadlinki i radnych klubu „Działajmy Razem”. Jako 

mieszkańcy Gminy Sadlinki nie zgadzamy się z takim postępowaniem przewodniczącego        

i radnych gminy Sadlinki z klubu „Działajmy Razem”. Nasi przedstawiciele wybrani przez 

mieszkańców powinni świecić przykładem, a przede wszystkim własną pracą zasłużyć na 

dobrą opinię swoich wyborców. 
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W związku z powyższym składamy apel do wszystkich mieszkańców gminy Sadlinki, 

aby składać swój sprzeciw przeciwko takiej polityce – polityce pomówień, oskarżania innych 

na spotkaniach wiejskich, na sesjach rady gminy, w środkach masowego przekazu, czy           

w Internecie. Mamy tego wszystkiego dosyć. 

Apelujemy do państwa i prosimy o opamiętanie i pracę z radą dla dobra naszej gminy. 

 

         Z poważaniem mieszkańcy gminy Sadlinki 

„Człowiek sądząc drugich, na próżno się trudzi, często błądzi. Osądzając i badając samego 

siebie będzie pracował zawsze  pożytecznie” 

„Słowa powinny godzić, łączyć, czynić pokój”. 

Tomasz A. Kempis wielki myśliciel 

Następnie o zabranie głosu poprosiła Beata Lewicka – mieszkanka Sadlinek. 

Minął już przeszło rok  odkąd działa nowa rada. 

Szanowni Państwo! 

Pomimo tego, że znamy się wszyscy osobiście, krócej, lub dłużej pozwolicie, że będę 

zwracała się do wszystkich oficjalnie. 

Chciałabym przyznać, że zawiodłam się, zawiodłam się na sobie dlatego, iż nie znam 

się na ludziach, można mnie łatwo oszukać i nabrać. 

Zwracam się tu do radnych „Działajmy Razem” i ich sympatyków. Wydawało mi się, 

że wszyscy Państwo wyznajecie pewne zasady etyczne, moralne jakieś normy społeczne         

i wartości, którymi się w życiu kierujecie i znając Was wszystkich nie wiem co myśleć, czy 

przed wyborami znałam wasze prawdziwe oblicze, czy teraz jest to prawdziwe. 

Zwracam się do pana przewodniczącego klubu radnych „Działajmy Razem” pana 

Wojtka Wiercińskiego. Zawsze miałam pana za prawego człowieka, znamy się niemal od 

dziecka proszę więc, żeby wpłynął pan na swoich podwładnych z klubu radnych, żeby 

odnaleźli w sobie te wartości, które jako ludzie zatracili i apeluję do pana, jeżeli pozostało     

w panu choć odrobinę tych wartości, którymi kieruje się prawy człowiek, żeby wpłynął pan 

na swoich kolegów aby zrozumienie i szacunek dla innych a przede wszystkim prawda we 

wszystkim, co robicie i mówicie stały się głównym kierunkiem waszego działania.  

Musimy pamiętać, że wszystko co uczynimy w życiu zostawia jakiś ślad w ludzkiej 

pamięci, dlatego trzeba mieć świadomość tego co się robi. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – miałem nie odnosić się ale się odniosę. Pani Beato 

troszeczkę nie na miejscu jest to wystąpienie, pani jako jedna z tych autorów podpisała się 

pod moim wymeldowaniem. Czy pani uważa, czy nie dostałem się w sposób demokratyczny? 
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Dla mnie te osoby, które podpisały się na wniosku o moje wymeldowanie, to są frustraci 

polityczni. Chcieliśmy szczerej współpracy. Pierwsze działania, które zmierzały do 

pozbawienia mnie mandatu przewodniczącego, tak p. Wójt skierowała pierwsze kroki do pana 

przewodniczącego Śniega, żeby tutaj obecną radną Anię Gędłek przekonać na swoja stronę 

aby pozbawić mnie mandatu. Następnie Jan Piskor składa doniesienie do Komisarza 

Wyborczego aby pozbawić mandatu radnego pana Wiącka, mnie i panią Ramzę. Nie udało 

się, to następny wniosek o moje wymeldowanie. 

B. Lewicka – mieszkanka Sadlinek –  pamięta pan, jak było zadane pytanie, nie obchodzi 

mnie, gdzie pan jest zameldowany, tylko gdzie pan mieszka a do tej pory nie usłyszeliśmy 

prawdziwej odpowiedzi a nigdy pan nie ukrywał, że zamieszkuje w Kwidzynie. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – wszyscy pięknie mówią a ja wrócę do tej przeklętej 

wody. Wy radni podejmowaliście uchwałę dotyczącą wody. Na wszystkich komisjach 

mówiłem, że to jest niezgodne z przepisami prawa. Złożyłem do przewodniczącego pisma 

odnośnie uchylenia uchwały. Nie ma odpowiedzi, kieruję sprawę do sądu. 

Zrobiłem co potrzeba, nie było odpowiedzi, mało tego, P. Wójt mówi, że to jest zgodne z 

prawem, tworzy się następną uchwałę, żeby tylko pokazać.  Wy mówicie o jakiejś 

uczciwości, właśnie uczciwości 0,01 zł dla wszystkich obywateli. Pozwoliłem sobie zapłacić 

za opinię prawną i w opinii prawnej ta uchwała druga jest niezgodna z przepisami prawa bo 

narusza prawa konstytucyjne do równego traktowania, ponieważ dotyczy ta podwyżka 

mieszkańców, którzy mają wodomierze. Pytam, gdzie podwyżka tych, którzy nie mają 

wodomierzy. Przedstawię te dokumenty panu przewodniczącemu, bo trzeba to skończyć. Wy 

mówicie o uczciwości, może państwo tak się zachowujecie ale tu urzędnicy się tak nie 

zachowują. Mówi się o tym, żeby rozmawiać. Próbowaliśmy rozmawiać, jaka jest rozmowa, 

zbieranie dokumentów, kłamanie i to uważacie, że jest to uczciwe? Mam pretensje do 

radnych, bo trzeba trochę czytać dokumenty zanim się podpisze. Do dnia dzisiejszego, pan 

przewodniczący prosił o to, żeby opublikować w Internecie komu się podatki umarza, 

dlaczego tego nie ma? Gdyby była jawność i wszystko napisane tak jak trzeba, to by nie było 

tych problemów, donosów. Chodzi o jawność, przeglądając strony nie ma tej jawności. 

Wróćmy do stowarzyszenia, o którym się tak mówi. Stowarzyszenie ma zasługi ale ja znam 

zaplecze i kulisy tych wszystkich dyskusji, które były i było całkiem inaczej niż tu mówicie. 

Po co oni sygnowali to, co będzie robione. Moim zdaniem nie do końca zgodne z przepisami 

prawa. Prokurator wyjaśni to czy tak było, czy nie, tak byli wmanewrowani w to. I wy 

mówicie o jakiej uczciwości i wy pięknie przygotowujecie jakieś scenki, podziękowania       

P. Wójt, za co? Pytam się następne pytanie – młodzi chcą boisko, nie ma pieniążków, pytam 
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się za jakie pieniądze została zrobiona ul. Polna 2, czy było uzgodnione to z radnymi. 

Oczekuje odpowiedzi. Dlatego tak mówię, że mam tego dosyć. Skończcie z tą obłudą. 

B. Formela – Sekretarz Gminy – pierwszą uchwałę podjęto dnia 23 stycznia 2015 r.            

w sprawie zatwierdzenia taryf obejmujących ceny i stawki opłat za zbiorowe zaopatrzenie      

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków podjęto na podstawie oferty przetargowej, która 

zawierała kalkulację ceny. Nie było to nazwane wnioskiem ale kalkulacją. 

Kalkulacja ta opracowana była zgodnie z rozporządzeniem Ministra Budownictwa z dnia       

28 czerwca 2006 r. w sprawie określania taryf, wzoru wniosku o zatwierdzenie taryf oraz 

warunków rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

W naszej ocenie dokumenty spełniały formalnie wymagania. Z uwagi na to, że w/w uchwała 

stała się przedmiotem sporu i dyskusji Rada Gminy Sadlinki ponownie podjęła uchwałę         

w marcu 2015 r. w tej samej sprawie. 

Podjęcie uchwały poprzedzone było złożeniem wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków 

rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków przez pana 

Kawkę dla zachowania procedury zatwierdzenia taryf cen wody i ścieków i proszę nie 

obrażać pracowników, bo jest wszystko dobrze. Było w sądzie apelacyjnym i jest umorzone. 

Po drugie przez to, że panu się to nie podobało gmina poniosła koszty. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek -  p. Brygida – Sekretarz  mija się z prawdą. Sąd         

w postanowieniu pisze jednoznacznie, że przyczyną uchylenia tej uchwały było niezłożenie 

wniosku, to jak mówić o pracy pracowników, ja śmiem twierdzić, że w poprzednich latach 

również nie było tych wniosków.  

L. Ramza – Dudek – radna – ja mam pytanie do radnych odnośnie wniosku                          

p. Szarafińskiego dotyczącego ruchu na ul. Kwidzyńskiej. Może państwo radni macie 

propozycję odnośnie rozstrzygnięcia tego wniosku? 

Radni ustalili, aby wnioski skierować do Wójta celem udzielenia odpowiedzi. 

E. Krajewska – Wójt – ja myślę, że to chodzi o rozmycie tej całej sytuacji.  Jeśli chodzi        

o uchybienie, to przecież radni podjęli taką uchwałę. Postępowanie sądowe zostało umorzone,  

ten temat powinien być zakończony, Wojewoda nam nie uchylił.  Nie sądzę, żeby nikt się nie 

mylił. My jesteśmy urzędnikami i pana żona również, pracuje tu tyle lat i wszyscy 

pracownicy pracują dla dobra tej gminy. Więc, jeżeli pan obraża urzędników, to wszystkich 

urzędników. Moja działalność jest jawna, pan przewodniczący jak był w poprzedniej kadencji 

przewodniczącym komisji rewizyjnej, nie miał żadnych uwag, jeśli chodzi o pana Kawkę. 
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Jeśli chodzi o „Plejadę” i sprawę umorzeń, to trzeba pracować w administracji, żeby umieć 

się w tym poruszać.  W tamtym okresie mogliśmy złożyć jeden wniosek, wiedząc, że taka 

możliwość jest, w związku      z czym postanowiliśmy zrobić. Jestem karana za to, że 

zdobywam więcej środków. Wśród paru radnych jestem wskazana na to, że jestem złym 

Wójtem bo te środki zdobywam. Pan przewodniczący głosował za umorzeniem tej pożyczki 

będąc radnym bo to był jako wkład własny do „Plejady”. Kontrolowano nas i sprawdzano. 

Ja proszę nie wypowiadać się za prawników. Bardzo łatwo siać zamęt, zawsze dochodziliśmy 

do konsensusu. Panie z kontroli powiedziały, że szkoda, że radni nie wiedzą ile kosztuje 

kontrola dodatkowa. My pracujemy zespołowo. Pozyskiwanie pieniędzy, budownictwo, 

skarbnik – wszyscy źli? Tam są wszędzie działania.  Boisko – robię wszystko aby pozyskać 

środki, to jest moja pasja. Mamy tyle instytucji kontrolujących, gdybym robiła coś źle, to by 

dawno wyszło. Chciałabym, abyście oszczędzili pracowników, którzy są dobrzy. Jeżeli 

chodzi o jawność, kto miał umorzone, to nie wszystko można ujawnić. Jeżeli natomiast 

chodzi o wymeldowanie, to mogłam oddać sprawę do sądu ale chciałabym zakończyć tę 

sprawę. Sprawa zamieszkania, przebywania Wojewoda uznał, że jednak przebywa. Utnijmy 

ten temat. W przepisach ordynacji wyborczej jest tak, że radny, który kandyduje na radnego 

zamieszkuje na terenie danej gminy. Byliśmy stawiani za wzór, w miarę gminy rozsądnej i 

spokojnej. Tylko z rozmowy może coś wyjść. Nie brałam udziału w przygotowaniu pism. 

Weźmy się wspólnie do roboty a nie do tego, żeby na sesjach dochodziło do takich rzeczy Nie 

należę do żadnej partii, żeby nie dać wam satysfakcji. Ja wolę być ponadto. To, że się dzwoni, 

to jest norma. Każdy chce zawiązać koalicję. Pan dzwonił do pana Wiącka przede mną. Pan 

Przewodniczący deklarował współpracę, więc współpracujmy. Skończmy  z tym, chciałabym, 

żeby Sadlinki znowu były spokojną gminą. Każdego dnia borykam się z problemem, gdzie 

można pozyskać środki. Proszę o roztropność. Mieszkańcy myślą coraz gorzej. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – nawiązując do tego spotkania deklarowałem 

współpracę ale oczekuję tego od pani. Jeśli chodzi o argumenty, o budżet, to powinniśmy 

dłużej o tym rozmawiać a nie na jednej komisji. Jeśli chodzi o moje wymeldowanie, to nie 

tylko pani Damaziak, wie pani, że pani ingerowała w sprawy, na które mam dowody. Też nie 

jest do końca pani szczera z nami. 

B. Wiącek – radny – jakiś czas temu dr prawa Filip Przybylski – Lewandowski nie 

pozostawił na decyzji P. Wójt suchej nitki.  
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Jeszcze odnośnie funduszu sołeckiego  - istotą demokracji jest to, że rządzą ludzie, tak samo 

jeśli chodzi o fundusz sołecki,  we wrześniu przyszło wielu młodych ludzi. Na parking jest      

a na boisko nie ma. Proszę panią sołtys o zwołanie zebrania i naprawienie błędu. 

M. Majsak – radna – pan Wiącek może nam przedstawi co przez półtora roku udało mu się 

zrobić dla dobra gminy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – bardzo dużo. 

E. Krajewska – Wójt – to nie jest zebranie sołeckie, proszę nie mieszać. Proszę zwołać 

zebranie sołeckie. 

E. Pazdan – sołtys –  odpowiadając panu Wiąckowi. Zebranie sołeckie było, mieliśmy 

również zebranie rady sołeckiej. W tej chwili pan insynuuje a jeśli chodzi o zmianę, to 

możemy rozmawiać. Z jakiej racji ma pan żądania? 

B. Wiącek – radny – to nie są żądania. 

E. Kłos – mieszkanka Sadlinek – różne rzeczy się mówi,  osobiście nie mam nic  do pana 

Berenta, bardzo lubię, szanuję. Jeśli chodzi o parking przy kościele, większość ludzi popiera. 

Ludzie na wsi wyśmiewają się, co tutaj się dzieje. Niektóre rzeczy trzeba ukrócić. Jeśli chodzi 

o „Plejadę”, to przecież czy to jest tak źle, że powstały place zabaw? P. Wójt nie wzięła sobie 

do kieszeni ani radni również. 

K. Skonieczek – mieszkanka Sadlinek – wiele się mówi, parking oczywiście ale nie za takie 

pieniądze. Wielokrotnie prosiłam o rozwiązanie problemu dojazdu do wjazdu moich 

rodziców. Chwaliła się pani krótko po wyborach, że przy PKP jest parking, gdzie on jest? 

Proszę o całonocne oświetlenie gminy, ponieważ karetka do moich rodziców 10 minut 

krążyła, zanim dotarła do mojego ojca. 

E. Krajewska – Wójt – to piękne miejsce przy PKP, mieszkańcy mają możliwość dojazdu, 

jest koperta przy wjeździe. Jeżeli chodzi o parkowanie, jeżeli przeszkadza, to proszę wezwać 

policję. Ja nie słyszałam od pani taty, że nie ma wjazdu. Jeżeli chodzi oświetlenie 

całodobowe, to jest wielki koszt ok. 13 tys. zł za jeden punkt. Moi sąsiedzi też chcą 

oświetlenie a ja nie chcę, żeby zarzucano mi, że po znajomości. Wczoraj jeździłam po terenie, 

sprawdzałam ile jest jeszcze punktów świetlnych. Realizuje się w miarę posiadanych 

środków. My mamy rocznie 600 – 800 tys. zł na inwestycje. Na dzień dzisiejszy jesteśmy 

najmniej zadłużoną gminą w powiecie. Pozyskujemy te pieniądze albo z kredytu, który 
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wzięliśmy w zeszłym roku na wodociąg. Nie ma takich gmin, które nie biorą kredytów. 

Pozyskujemy te pieniądze dla dobra mieszkańców. 

M. Majsak – radna – proszę o uwzględnienie aby oświetlenie było nie tylko w Sadlinkach. 

Poza Sadlinkami jest jeszcze wiele innych miejscowości. 

A. Michalska – radna – zobaczcie, jak wyglądają Sadlinki, ciągle Olek wypominasz 0,01 zł 

podwyżki ale nie mówicie ile gmina dopłaca do ścieków,  ciągle wam coś nie pasuje. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – nie chodzi o 0,01 zł ale o zasadę, żeby było to  

zgodne z przepisami. Mam pretensje do pani bo pani głosowała za tą uchwałą. 

A. Michalska – radna – mam wrażenie, że panu nie pasuje pan Kawka. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek -  ja mogę płacić złotówkę więcej i nie byłoby tej 

dyskusji, gdyby było wyjaśnione. 

W. Berent – radny – poinformował, że następna sesja odbędzie się 17 marca a komisje        

14 marca, na którą zostanie zaproszony kierownik posterunku w Sadlinkach. Temat, jaki 

poruszy to informacja o stanie bezpieczeństwa gminy. 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady o godzinie 17
30

 zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


